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متن پرسش

باسمه تعالی با سلام: حدیثی در مورد ازدواج داریم که پیامبر فرمودند: ازدواج سنت من است هر کس

از آن روی بر گرداند از من نیست. استاد آیا این برداشت درست است که برای برآورده شدن نیازهای

جنسی یا باید طبق حدیث ازدواج کرد و یا به هر دلیلی که نمی شود ازدواج کرد باید عفت پیشه کرد.

و در این صورت باز هم انسان در صنف دوستداران و پیروان رسول االله است و منظور از پیروی نکردن

می تواند کسانی باشد که اهل زنا و ..... می باشند؟ التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: حرف بسیار درستی است زیرا حتی پیامبرانی مثل حضرت یحیی ازدواج

نکردند در حالیکه در مقام نبوت و مقام اُنس با خدا بودند. موفق باشید


